



CONCEPT - Per 1 juli 2026

- Loontabellen per uur/ maand / 4- weken
- Loonschaal Hulpkracht/ Vakantiewerkers
- Loonschaal Participatiewet

Uitgangspunten voor de nieuwe loontabellen:

- Per 1 juli 2026 worden alle salarissen per uur in de functiegroepen A t/m I verhoogd met 0,75%.
- Per 1 juli 2026 wordt het Wettelijk minimumloon verhoogd met 1,9%.

Brutosalaris per uur - per 1 juli 2026

Functiegroep	A	B	C	D	E	F	G	H	I
18 jaar en ouder en jonger dan 18 jaar, niet zijnde Hulpkracht/ Vakantiewerker									
0 functie jaren	14,99	15,68	16,54	17,42	18,30	19,16	20,09	21,61	22,82
1 functie jaar	15,12	16,04	16,95	17,85	18,70	19,53	20,51		
2 functie jaren	15,46	16,41	17,35	18,30	19,10	19,91	20,99		
3 functie jaren	15,80	16,80	17,76	18,76	19,53	20,28	21,40		
4 functie jaren	16,14	17,19	18,20	19,22	19,96	20,65	21,84		
5 functie jaren	16,50	17,58	18,63	19,71	20,39	21,04	22,30		
6 functie jaren	16,87	17,99	19,07	20,20	20,85	21,39	22,72		
7 functie jaren					21,30	21,78	23,15		
8 functie jaren					21,77	22,14	23,60		
9 functie jaren						22,52	24,04		
10 of meer functie jaren						22,90	24,48	27,58	30,07

*Het salaris in Functiegroep A, trede 0 functie jaren is gelijk aan het Wet Minimumuurloon per 1 juli 2026.



Brutosalaris per maand - per 1 juli 2026

Functiegroep	A	B	C	D	E	F	G	H	I
18 jaar en ouder en jonger dan 18 jaar, niet zijnde Hulpkracht/ Vakantiewerker									
0 functie jaren	2.477,85*	2.581,43	2.724,11	2.868,44	3.012,77	3.155,45	3.308,08	3.558,59	3.757,67
1 functie jaar	2.490,18	2.641,15	2.790,47	2.939,78	3.079,13	3.215,17	3.377,76		
2 functie jaren	2.544,93	2.702,54	2.856,83	3.012,77	3.145,50	3.278,22	3.455,73		
3 functie jaren	2.601,34	2.765,58	2.924,85	3.089,09	3.215,17	3.339,60	3.523,75		
4 functie jaren	2.657,74	2.830,28	2.996,18	3.165,40	3.286,51	3.400,98	3.596,75		
5 functie jaren	2.717,47	2.894,98	3.067,52	3.245,04	3.357,85	3.464,03	3.671,40		
6 functie jaren	2.777,19	2.963,00	3.140,52	3.326,33	3.432,51	3.522,09	3.741,08		
7 functie jaren					3.507,16	3.586,79	3.812,42		
8 functie jaren					3.585,14	3.646,52	3.885,42		
9 functie jaren						3.707,90	3.958,41		
10 of meer functie jaren						3.770,94	4.031,41	4.540,73	4.952,16

* Het salaris in Functiegroep A, trede 0 functie jaren is berekend o.b.v. de methodiek Wet Minimumuurloon.

Brutosalaris per 4 weken - per 1 juli 2026

Functiegroep	A	B	C	D	E	F	G	H	I
18 jaar en ouder en jonger dan 18 jaar, niet zijnde Hulpkracht/ Vakantiewerker									
0 functie jaren	2287,24*	2.382,86	2.514,56	2.647,79	2.781,02	2.912,72	3.053,61	3.284,85	3.468,62
1 functie jaar	2.298,63	2.437,99	2.575,81	2.713,64	2.842,28	2.967,85	3.117,93		
2 functie jaren	2.349,17	2.494,65	2.637,07	2.781,02	2.903,53	3.026,05	3.189,91		
3 functie jaren	2.401,24	2.552,84	2.699,86	2.851,47	2.967,85	3.082,71	3.252,69		
4 functie jaren	2.453,30	2.612,57	2.765,71	2.921,91	3.033,70	3.139,37	3.320,08		
5 functie jaren	2.508,43	2.672,29	2.831,56	2.995,42	3.099,55	3.197,56	3.388,99		
6 functie jaren	2.563,56	2.735,08	2.898,94	3.070,46	3.168,47	3.251,16	3.453,31		
7 functie jaren					3.237,38	3.310,89	3.519,16		
8 functie jaren					3.309,36	3.366,02	3.586,54		
9 functie jaren						3.422,68	3.653,92		
10 of meer functie jaren						3.480,87	3.721,30	4.191,44	4.571,23

* Het salaris in Functiegroep A, trede 0 functie jaren is berekend o.b.v. de methodiek Wet Minimumuurloon
De salarissen per 4 weken zijn berekend o.b.v. 13 betaalperiodes per kalenderjaar.



Loonschaal Hulpkrachten/ Vakantiewerkers per 1 juli 2026

Leeftijd	salaris per uur	salaris per maand	salaris per vier weken
15 jaar	6,50	1.070,33	988
16 jaar	7,17	1.180,66	1.089,84
17 jaar	7,92	1.304,16	1.203,84

Het salaris per uur van Hulpkrachten en Vakantiewerkers betreft het Wettelijk Minimumuurloon op basis van de van toepassing zijnde leeftijd plus € 2,-.

Loonschaal Participatiewet per 1 juli 2026

Aantal ervaringsjaren	salaris per uur	salaris per maand	salaris per vier weken
0 (100% minimumloon)	14,99	2.478,00	2.287,30
1	15,36	2.539,95	2.344,60
2	15,75	2.603,45	2.403,20
3	16,14	2.668,53	2.463,30
4	16,55	2.735,25	2.524,90
5	16,96	2.803,63	2.588,00
6	17,38	2.873,72	2.652,70
7 of meer (120% minimumloon)	17,99	2.973,60	2.744,90

* Het salaris bij 0/ 100% WML is berekend o.b.v. de methodiek Wet Minimumuurloon
Berekening maand- en 4-wekensalaris o.b.v. de rekenwijze vastgelegd in Bijlage XII van de cao 26/27.